

2026 年值理會候選人提名表格
Nomination Form for Executive Council 2026

提名人須確保被提名人符合會章內第六章第二十條所訂明的資格：值理必須為年滿十八歲、有依法訂立合約的能力，並且是本教會具有投票權的註冊教友。

提名人亦應慎重考慮被提名人在屬靈上是否適合擔任教會領袖，是否符合加拿大聖公會教區教規對每一位平信徒的基本要求，並願意在接受提名時簽署聲明書，同意若當選將履行其職務與責任（詳見〈值理的職責與責任〉）。

Nominators should make sure that nominees meet the qualification set out in Section VI, Article 20 of the By-Laws: 'Councillors must be individuals, 18 years of age, with power under law to contract and who are voting members of the parish.'

Nominators should also carefully discern whether nominees are spiritually qualified to serve in church leadership, meet the minimum expectations that the Anglican Diocese of Canada canons place on every lay member, and are willing, upon accepting the nomination, to sign the declaration agreeing to fulfill their duties and responsibilities if elected (see Duties & Responsibilities of Councillors).

候選人姓名 (請用英文正楷)
NOMINEE'S NAME (*please print*)

候選人簽名
NOMINEE'S SIGNATURE

本人已細閱並簽署附頁〈值理的職責與責任〉聲明。
I have read and signed the attached "Duties & Responsibilities of Councillors" declaration.

提名人姓名 (請用英文正楷)
NOMINATOR'S NAME (*please print*)

提名人簽名
NOMINATOR'S SIGNATURE

1. _____

1. _____

2. _____

2. _____

日期 Date (MM/DD/YYYY): _____

每張提名表格須由兩位會籍有效、名字列入投票名冊的註冊教友簽名提名，並須獲得被提名人的同意及簽名，方為有效。每張填妥的表格須於 2026 年 2 月 8 日或以前交送主任牧師或堂長。

Each nomination form, bearing the signatures of any two (2) members in good standing of the church who are on the Voters' List, together with the consent and signature of the nominee, is to be submitted to the Rector or Warden no later than February 8, 2026.

值理的職責與責任

本教區盼望每一位信徒都能成為合神心意、有效服事主耶穌基督福音的僕人，在屬靈生命上蒙恩裝備、具備恩賜、清楚蒙召，並在信心上成熟穩固。根據教區教規 (1.8.1-2)，以下為每一位信徒所當盡的基本責任：

- a) 每個主日都在教會中敬拜獨一的三一真神：聖父、聖子、聖靈，除非有合理且無法避免的原因而不能出席。
- b) 恒常閱讀與查考聖經，接受並持守教區及教省所訂立、並載於「信仰條文」(a)至(d)條中的教義。
- c) 忠於自己的洗禮誓言，過端正、自守、聖潔的生活，不作使教會蒙羞或絆倒人的事。
- d) 引薦自己帶領信主的人來到教會接受洗禮與堅振禮，並引薦自己的兒女領洗，鼓勵他們長大後藉堅振禮公開承認自己的信仰。
- e) 關懷貧困者，並供應有需要的人。
- f) 恒常以金錢支持教區及所屬堂會的事工，並以聖經所教導的十一奉獻作為基本起點。
- g) 遵照主耶穌的教導，每天實踐饒恕別人的功課。
- h) 恒常虔領聖餐，把握每一次可以領聖餐的機會。
- i) 虔守聖公會禮儀傳統所訂立的各項節期與齋戒（如聖誕節、復活節、大齋期、聖週等）。
- j) 持續學習真道，使自己成為主耶穌基督忠心的僕人。
- k) 委身基督的福音事工，接觸未認識主之人，善用聖靈所賜的恩賜，同心拓展基督的國度。

靠著上帝的恩典，值理蒙召在言語、行為、愛心、信心與清潔上，都做信徒的榜樣(提前 4:12)，並在教會中承擔屬靈領袖的責任。除了承擔以上所有信徒的基本責任之外，值理也務必出席以下聚會，除非遇到真正無法避免的情況（如患病或有緊急事故）：

- a) 值理會例會（隔月一次，一年共六次）及任何臨時會議，為要忠心管理教會的資源，並支援教會的事工，使之與教會的使命和異象保持一致，與教牧同工及會眾同心同行。
- b) 年度會友大會（通常於二月底舉行）及任何特別會友大會，為要向會眾作適切的交代與匯報，一同參與教會重大事務的商議和決定，共同確認教會未來的方向。
- c) 定期出席查經班與教會祈禱會，在主任牧師的帶領底下，在上帝的話語裡一同成長，並同心尋求主對教會領導團隊的引導。
- d) 各類領袖訓練聚會、研討會與退修會，為要幫助領袖在帶領和服事上不斷成長，並一同培育屬靈健康的教會。

聲明

本人考慮接受提名，若蒙選為列治文聖公會牧愛堂之值理時，謹此聲明：本人願意委身遵行上述一切職責與責任，使我能忠心並有效地事奉主耶穌基督和祂的福音，並作其他信徒的榜樣，叫一切榮耀歸於上帝。願主幫助我。

候選人姓名 (請用英文正楷)

候選人簽名

日期 (MM/DD/YYYY)

DUTIES & RESPONSIBILITIES OF COUNCILLORS

It is the goal for every lay member of the Diocese to become an effective minister of the Gospel of Jesus Christ, one who is spiritually qualified, gifted, called, and mature in the faith. According to the diocesan Canons, the following are the basic duties expected of every lay member of the Diocese:

- a) To worship one God in Trinity, the Father, the Son and the Holy Spirit, every Lord's Day in a church unless reasonably prevented;
- b) To engage regularly in the reading and study of Holy Scripture and subscribe to the Doctrine of The Diocese and the Province as found in Articles under the Articles of Faith (a) to (d);
- c) To observe their baptismal vows, to lead an upright and sober life, and not give scandal to the church;
- d) To present those they have led to the Lord for baptism and confirmation, and to present their children for baptism and encourage them to make an affirmation of their faith through adult confirmation;
- e) To provide care for the poor and those in need;
- f) To give regular financial support to The Diocese and their Parish, with the Biblical tithe in mind as the minimum standard of giving;
- g) To practice forgiveness daily according to our Lord's teaching;
- h) To receive worthily the Sacrament of Holy Communion as often as is practicable;
- i) To observe the feasts and fasts of the church set forth in the Anglican formularies;
- j) To continue study of The Faith so as to remain an effective minister for the Lord Jesus Christ;
- k) To devote themselves to the ministry of Christ among those who do not know Him, utilizing the gifts that the Holy Spirit gives them, for the effective extension of Christ's Kingdom.

By God's grace, the councillors are called to be godly examples for the believers in speech, in life, in love, in faith, and in purity (1 Tim. 4:12), and to serve as spiritual leaders of the church. In addition to the duties of all lay members listed above, councillors are expected to commit themselves to attend the following meetings and to be absent only for genuinely unavoidable reasons (e.g. illness or emergencies):

- a) Executive Council meetings (every other month, six times a year) and any extraordinary meetings called, in order to steward the church's resources and support the ministry of the church in alignment with its mission and vision, in unity with the clergy, staff, and congregation.
- b) The Annual General Meeting (usually at the end of February) and any special meetings, in order to give account to the congregation, help shape key decisions, and affirm the church's direction together.
- c) Regular Bible study and corporate prayer gatherings led by the Rector, in order to grow together under the Word and to seek God's guidance as a leadership team.
- d) Leadership training meetings, conferences, and retreats, in order to deepen leadership skills and help cultivate a spiritually healthy church.

DECLARATION

I, the undersigned, in contemplation of election as a councillor of Good Shepherd Richmond Church, hereby declare that I am willing to commit myself to the duties and responsibilities stated above, so that I may serve as an effective minister of the gospel of Jesus Christ and as a godly example for other believers, for the glory of God. May the Lord be my helper.

Nominee's Name Printed

Nominee's Signature

Date (MM/DD/YYYY)